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Datum: 1. 2. 2011

ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 3. SEJE Z DNE 1. 2. 2011

1. DOMINIK FAJDIGA

• V Notranjsko kraških novicah je zasledil, da občina Postojna loči 15% odpadkov. Ali  
ta trditev drži?
Odgovor:
Podatek drži za leto 2008, v letu 2009 se je ločeno zbralo 18 % odpadkov, v 2010 pa 39% 
komunalnih odpadkov.

Urban Pinter
Višji svetovalec za  investicije, vodja režijskega obrata

2. DANIJEL MISLEJ

• Daje pobudo, da se vse pobude in vprašanja pripravi v gradivu pod točko: »Pobude in  
vprašanja ter odgovori na pobude in vprašanja«.
Odgovor:
Odgovori na vsa vprašanja, ki jih prejmemo najkasneje 3 dni pred sejo občinskega sveta, so 
podani na sami seji. Če je to mogoče, so podani tudi v pisni obliki. Tako je bilo tudi z 
vprašanjem g.  Misleja,  saj  je  bil  pisni  odgovor  podan  v  dodatnem gradivu  za  2.  sejo 
občinskega sveta.

Boštjan Udovič
Direktor občinske uprave

3. HERMAN ZAKRAJŠEK

• Želel  bi  odgovor  na  vprašanje  iz  prejšnje  seje,  in  sicer  kaj  se  dogaja  z  cesto  Pot  na  
Poljane. Cesta je v slabem stanju.
Odgovor:
Priključek Poti na Poljane proti strelišču je bil ustrezno saniran.

Robert Ozbič
Pomočnik župana za področje okolje in prostor

4. mag. MIHA SIMČIČ

• Pri treh hišah v Razdrtem je že dlje časa ob cesti hiša, ki je v zelo slabem stanju. Otroci ki  
čakajo na avtobus se zadržujejo okoli hiše. Dajem pobudo, da občinska uprava uredi z  
lastnikom vse potrebno, da se hišo sanira ali ustrezno zavaruje.
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Odgovor:
Občinska uprava bo pozvala lastnika, da hišo ustrezno zavaruje.

Robert Ozbič
Pomočnik župana za področje okolje in prostor

5. PREDRAG MILOVIĆ

• Prebivalci ulice Prekomorskih brigad opažajo, da je promet v smeri Ulice 1. maja  
proti vrtcu in osnovni šoli  Miroslava Vilharja izredno povečan. Glede na to, da so vse  
sosednje ulice opremljene s sredstvi za umirjanje prometa, se je ta del ulice Prekomorskih  
brigad spremenil v pravo cestno dirkališče. Zato predlagam postavitev dveh sredstev za  
umirjanje prometa. Enega v višini Ulice Prekomorskih brigad 6 in krožiščem s Stjenkove  
ulice.
Odgovor:
Po preučitvi razmer na terenu so strokovne službe ugotovile, da za umiritev prometa v tem 
trenutku zadošča postavitev enega sredstva za umiritev prometa, in sicer na križišču Ulice 
Prekomorskih brigad in Stjenkove ulice.

Robert Ozbič
Pomočnik župana za področje okolje in prostor

6. UROŠ PETOHLEB

• Daje pobudo, da direktorica Zavoda Znanje pripravi program, cilje in vizijo muzejskega  
dela zavoda. Glede na to, da bo pretežni del zavoda namenjen muzejski dejavnosti in ga.  
Kidrič nima izkušenj iz tega področja je to smotrno. V nasprotnem primeru predlagam  
glede na nove okoliščine (širitev zavoda), da se ponovi razpis za direktorja zavoda.
Odgovor:
V skladu z Odlokom o ustanovitvi javnega zavoda ZAVOD ZNANJE POSTOJNA, javni 
zavod za muzejsko dejavnost, kulturo, izobraževanje in ostale dejavnosti (Uradni list RS, 
št. 104/10 in 8/11) so naloge direktorja naslednje: 

• načrtuje, organizira in vodi delo zavoda,
• sprejema strateški načrt in program razvoja zavoda, 
• sprejema program dela s finančnim načrtom,
• sprejema  akt  o  organizaciji  dela  po  predhodnem  mnenju  reprezentativnih 

sindikatov v javnem zavodu, 
• sprejema  akt  o  sistemizaciji  delovnih  mest  po  predhodnem  mnenju 

reprezentativnih sindikatov v javnem zavodu, 
• sprejema kadrovski načrt,
• sprejema načrt nabav osnovnih sredstev in investicijskega vzdrževanja, 
• sprejema druge akte, ki urejajo posamezna vprašanja v zvezi z delovanjem zavoda, 
• poroča ustanoviteljici in svetu o zadevah, ki pomembno vplivajo na zavoda, 
• pripravi letno poročilo,
• sklepa zavodsko kolektivno pogodbo.

K aktom iz druge do sedme ter enajste alineje daje soglasje svet zavoda. 

V  skladu  z  navedenim  bodo  vsi  potrebni  dokumenti  pripravljeni  in  obravnavani  na 
pristojnih organih. 

Boštjan Udovič
Direktor občinske uprave
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• Predlaga,  da  se  galerija  »NA  VOGALU«  v  dogovoru  s  svojci  preimenuje  v  galerijo  
»ERIKA LOVKA«.
Odgovor:
Strokovne službe bodo pobudo preučile in v zvezi s tem izvedle ustrezne aktivnosti. 

Miran Žitko
Višji svetovalec za družbene dejavnosti 

• Predlaga,  da  Občina  Postojna  zagotovi  ustrezne  prostore  za  stalno  postavitev  del  
pokojnega postojnskega slikarja Erika Lovka.
Odgovor:
Pobuda bo uresničljiva v novih prostorih Notranjskega muzeja.

Miran Žitko
Višji svetovalec za družbene dejavnosti

 
7. dr. IZTOK PODBREGAR in UROŠ PETOHLEB

• Dajeta pobudo, da župan Občine Postojna pozove in pridobi od MNZ in GPU celovito  
pisno informacijo o namerah reorganizacije  policijske organizacije in managementa na  
območju občine Postojna. Župan občine naj o tej pisni informaciji seznani občinski svet na  
4. seji občinskega sveta občine Postojna. 
Odgovor Generalne policijske uprave je v prilogi.

8. KARMEN PAHOR

• Več staršev je izjavilo nezadovoljstvo s sestavo obrokov v postojnskem vrtcu. Otroci naj bi  
hrano zavračali. Ali je vodstvo vrtca seznanjeno s temi pripombami, ali se izvajajo meritve  
zadovoljstva staršev s ponudbo in ali se planirajo kakšne izboljšave.
Odgovor Vrtca Postojna je v prilogi.

9. DOMINIK ŠIRCA

• Predlagam dodatne nadstreške na avtobusni postaji pred osnovno šolo Antona Globočnika.  
Šolarji čakajo v dežju in se drenjajo pod enim obstoječim.
Odgovor:
Preučili  bomo  možnost  zamenjave  nadstreška  z  večjim  ali  pa  postavitev  dodatnih 
nadstreškov in nato ustrezno ukrepali.

Robert Ozbič
Pomočnik župana za področje okolje in prostor

10. TINA KLANJŠEK

• Dajem pobudo, da občina zagotovi (končno!) nemoteno spremljanje seje. 
Odgovor:
Občina  je  prostor  uredila  tako,  da  lahko  vsi  svetniki  in  udeleženci  seje  uporabljajo 
internetno povezavo in električni priključek. 

Dolores Dolenc Bajc
Pomočnica župana za informatiko
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